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PRACE MIĘDZY SESJAMI BURMISTRZA MIŁAKOWA 

29.02.2024 r. – 28.03.2024 

 

1. Z okazji Ogólnopolskiego Dnia Sołtysa osobiście złożyłem życzenia oraz 

podziękowania zarówno Sołtysom, jak i całym Radom Sołeckim, za pracę, 

zaangażowanie w sprawy wsi, rozwiązywanie lokalnych problemów i bycie 

ambasadorami lokalnej społeczności. Wiem, że Państwa praca jest bardzo trudna 

i angażuje ogromne pokłady emocji, gdyż jesteście najbliżej ludzkich spraw. 

Współpraca z Państwem to dla mnie ogromny zaszczyt.  

Sołtysi ze swojego grona wybrali Lidera, który w swoich dzianiach zasługuje 

na szczególne wyróżnienie. Uznanie koleżanek i kolegów zdobyła Sołtys Rożnowa 

- Pani Anna Soliwocka, która swoją determinacją i zaangażowaniem zrealizowała 

na terenie sołectwa wiele inicjatyw.  

Nie mogło nas również zabraknąć na Samorządowym Forum Sołtysów na 

Warmii i Mazurach, które w tym roku odbyło się w Hali Urania w Olsztynie. 

Wydarzenie zorganizowane przez Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, Pana Marcina Kuchcińskiego, było okolicznością wspólnego 

świętowania obchodów Dnia Sołtysa oraz wyrażenia wdzięczności za 

zaangażowanie i pracę sołtysów. Podczas uroczystości wyróżnieni zostali sołtysi  

i sołtyski, którzy w ciągu ostatniego roku najbardziej zasłużyli się swojej lokalnej 

społeczności. Gminę Miłakowo reprezentowała Pani Anna Soliwocka - Sołtys 

Rożnowa, która z rąk Marszałka otrzymała tytuł wzorowego sołtysa. 

Serdecznie gratuluję i życzę dalszych sukcesów. 

 

2. Dzięki bardzo dobrej współpracy ze Związkiem Gmin Regionu Ostródzko-

Iławskiego „Czyste środowisko” zorganizowaliśmy BEZPŁATNĄ zbiórkę zużytych 

opon. Zbiórki odbyły się w dniach:  

19 i 20 marca w Miłakowie (parking przy stadionie miejskim) 

21 marca w Boguchwałach (plac przy cmentarzu parafialnym) 

Ilość dostarczonych odpadów utwierdza nas w przekonaniu, że była to bardzo 

ważna inicjatywa zarówno dla użytkowników pojazdów jak i dla środowiska. 
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3. Uczestniczyłem w posiedzeniach Zarządu Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich 

w Olsztynie. Rozmawialiśmy o tematach związanych z funkcjonowaniem gmin, 

petycjami wypracowywanymi na posiedzeniach Związku i przekazywanymi do 

Rady Ministrów. 

 

4. Uczestniczyłem w IX Europejskim Kongresie Samorządów pod hasłem 

„Przyszłość idei decentralizacji w zmieniającym się świecie”. Europejski Kongres 

Samorządów to platforma wymiany poglądów oraz miejsce w którym spotkają się 

liderzy samorządów, członkowie administracji państwowej, organizacji 

pozarządowych i biznesu. Zostałem zaproszony do uczestnictwa w panelu pod 

nazwą „Polityka społeczna - gminy a obowiązek pomocy najbardziej 

potrzebującym”. Podczas panelu podzieliliśmy się swoją wiedzą i praktycznymi 

przykładami, w jaki sposób samorządy mogą kreować i realizować działania 

wobec osób potrzebujących, jakie są priorytety w obszarze wsparcia inkluzji, 

włączania grup wykluczonych, jak np. osoby starsze, z niepełnosprawnościami, 

czy uchodźcy. Mogliśmy przytoczyć przykłady dobrych praktyk i działaniami, które 

mogłyby stanowić inspirację i podstawę działań dla innych instytucji i organizacji. 

 

5. Na zaproszenie senatora RP Gustawa Marka Brzezina uczestniczyłem                                

w uroczystości otwarcia jego biura senatorskiego, mieszczącego się w Ostródzie. 

 

6. Uczestniczyłem w konferencji dla kadr decyzyjnych z zakresu bezpieczeństwa 

ruchu drogowego w województwie warmińsko-mazurskim na lata 2022-2030, które 

odbyło się w Wojewódzkim Ośrodku Doradztwa Rolniczego w Olsztynie. Było to 

spotkanie inaugurujące również cykl szkoleń z zakresu bezpieczeństwa ruchu 

drogowego dla osób zarządzających infrastrukturą drogową w naszym 

województwie. Spotkanie organizował Marszałek Województwa Warmińsko-

Mazurskiego Marcin Kuchciński. 

 

7. Uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym realizacji Programu Maluch+ 2022-2029 

w Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie. Spotkanie zorganizowano w związku z 

procedowanymi przez Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej zmianami 

do Programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 „MALUCH +”. 

W spotkaniu uczestniczyła Pani Aleksandra Gajewska – Sekretarz Stanu. 

Omówiono zmiany, które są odpowiedzią na oczekiwania samorządów i dotyczą 



3 
 

m.in. zwiększenia kwoty na 1 miejsce opieki czy też finansowania miejsc za 

„gotowość”, co ma znacząco wpłynąć na zwiększenie dostępności miejsc opieki  

w naszym województwie. 

 

8. Został rozstrzygnięty I Otwarty konkurs ofert na wykonanie zadań publicznych 

Gminy Miłakowo przez organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 r. 

Złożono 8 ofert. Do wsparcia wybrano wszystkie oferty na łączną kwotę 58 tys. zł. 

 

9. Poprawa bezpieczeństwa komunikacyjnego najmłodszych mieszkańców                          

w obrębie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Jana Pawła II w Miłakowie, to 

kolejny priorytet, który realizuję. W ciągu ulicy Szkolnej w Miłakowie powstaje 20 

miejsc parkingowych oraz droga dojazdowa do tych miejsc. Dzięki pozyskanemu 

dofinansowaniu w wysokości 95%. 

 

10. Podpisałem umowę z MPGK Sp. z o.o. w Miłakowie na utrzymanie czystości                      

i porządku na terenie miasta Miłakowa oraz na koszenie trawników i poboczy dróg 

gminnych na terenie miasta i Gminy Miłakowo oraz utrzymanie zieleni. 

 

11. Podpisałem umowę z firmą Usługi Sprzętowe Bożena Zaniewska na profilowanie 

dróg gruntowych gminnych w roku 2024. 

 

12. Podpisałem umowę z Panem Piotrem Kaniczem na nadzór inwestorski nad 

inwestycją "Modernizacja drogi 151015N (droga do Trokajn)". 

 

13. Zwróciłem się do Komendanta PSP w Ostródzie mł. bryg. Rafała Napiórkowskiego 

z pismem o przekazanie z zasobów PSP GBARt 2,5/16 marki MERCEDES, 

będącego w Jednostce Ratowniczo-Gaśniczej w Morągu. W budżecie Gminy 

Miłakowo zabezpieczono kwotę 270 tyś. zł na zakup samochodu.   

 

14. Właśnie dziś podpisałem Umowę o dofinansowanie w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 (są to ostatnie działania inwestycyjne            

w ramach mijającej perspektywy UE) na realizację zadania związanego                                  

z doposażeniem Dzikiej Plaży w Miłakowie. W ramach zadania do końca czerwca 

2024 roku plaża nad jeziorem Mildzie w Miłakowie zostanie doposażona w wiatę  
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z ławkami i stołami, 10 drewnianych leżaków trwale związanych z gruntem, dwie 

ławki solarne, kosze na śmieci i stojaki na rowery. Plaża zyska nowe oblicze. 

 

15. Został rozstrzygnięty przetarg na zadanie pod nazwą „Modernizacja infrastruktury 

drogowej na obszarach miejskich i wiejskich popeegerowskiej gminy Miłakowo”. 

 

Wartość inwestycji po przetargu wynosi 2 761 776,86 zł. W ramach tego zadania 

zostanie wykonana: 

1) Przebudowa dróg gminnych w Henrykowie: 

• Droga z kostki betonowej wewnątrz miejscowości (część materiału 

zakupiono w ramach Funduszu Sołeckiego a reszta materiału i roboty 

budowlane zostaną sfinansowane przez Gminę Miłakowo) 

• Droga bitumiczna (asfalt) wzdłuż miejscowości Henrykowo na odcinku 

drogi gminnej 

2) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Roje 

3) Modernizacja schodów w Parku Miejskim w Miłakowie 

 

Wykonawcą robót będzie firma COLAS POLSKA Sp. z o.o. 

 

1.  Pragnę poinformować, że po wyłonieniu wykonawcy przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich, zabezpieczeniu środków  budżecie gminy Miłakowo oraz podjęciu 

uchwały o udzieleniu dotacji dla samorządu województwa, przystąpimy do 

realizacji zadania pn.  „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 528 w zakresie budowy 

drogi dla pieszych w miejscowości Miłakowo.” Dotyczy to budowy chodnika do 

Osady Miłej.  

Proporcje dofinansowania 50/50. 


